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Bodimo bolj sprejemljivi do drugačnih mnenj
Izvoljeni ste bili za mandaterja izvršnega

sveta z 49 glasovi ZA od 81!
»Volilni izid ne pomeni, da so bili delegati

proti meni, temveč, da so se v tern trenutku
odiočali za nekoga drugega, kar pa ne sma-
tram, da me izključujejo. Prepričan sem, da
bom zastopal interese vseh delegatov. Izkaza-
no zaupanje delegatov je zame več vredno
zato, ker sem bil izvoljen na svobodnih voli-
tvah z negotovim izidom.«

Izpostavljeni ste bili množici raznovrstnih
vprašanj delegatov!

Res je. Izvolitev je vrednejša tudi zato, ker
so delegati pokazali, da jim ni vseeno kaj meni
bodoči predsednik izvršnega sveta o številnih
problemih v naši občini. Želeli so, da že sedaj
dobijo odgovore na vprašanja, ki zadevajo
okolja v katerih so bili izvoljeni. Pokazali so
živo zanimanje za vprašanja, ki jih dnevno
srečujejo.

Kako komentirate svojo izvolitev?
Ob izvolitvi izražam zadovoljstvo. Zave-

dam se resnih problemov, ki jih bo potrebno
premagati. Ob izvolitvi sem bil prijetno prese-
nečen, saj sem dobival čestitke iz. vseh stran-
karskih taborov na zelo iskren način. To me
navdaja z upanjem, da bomo imeli enotno
skupščino in da se bomo o bistvenih stvareh
sporazumeli.

Pet dni je preteklo od izvolitve za manda-
tarja. Ali že imate sestavljeno viado?

Pravzaprav že. Na vrsti so korekcije te se-

stave v smislu strankarskih usklajevanj in po-
svetovanj.

Kakšno vlado si zamisljate?
Bistvenih sprememb od sedanje ne bo. V iz-

vršnem svetu predvidevam več neprofesional-
nih članov kot sedaj. Z ozirom na to, da
nameravamo nekatere komiteje ukiniti, pred-
videvamo za ta področja zastopanost v članu
izvršnega sveta — npr. kmetrjstvo. Pričakujem
predloge za sestavo izvršnega sveta.

Ali bo vlada strankarsko obarvana?
Zavzemal se bom za strankarsko neopre-

deljeno vlado v večini, želim ljudi, ki bodo
strokovno dobro podkovani, da bodo odgo-
vorno pokrivali zaupana jim področje dela.

Katerim nalogam bo dal prednosl novi
izvršni svet?

Najprej se bomo lotili oblikovanja skupne
strategije prostorskega razvoja in na podlagi
zelo jasnih usmeritev izvršnega sveta bo sledi-
la naloga, ki ne bo lahka — preverjanje že
sprejetih prostorskih planov kot tudi tistih, ki
so v pripravi in postopkih sprejemanja.

Druga, zelo pomembna naloga pa bo zade-
vala krajevne skupnosti, kjer bomo začeli po-
novno evidentirati komunalne potrebe in sku-
šali na novo opredeliti prednostne naloge.

In kakšno je vaše vodilo?
Da bi skušal doseči to, da bi bili ljudje bolj

sprejemljivi za mnenja drugih. Sam se bom dal
prepričati in bom dovolil, da me prepričajo
z argumenti.


